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פגישת בעלים: נציגי חברות אדאני וגדות נפגשו בנמל חיפה
Posted on 14 במרץ by 2025 דפנה וייס

מר סומיט צ'אהואן ציין כי הם מעוניינים לפתח את נמל חיפה תוך שימוש בניסיונם העשיר ובידע הרב של אדאני וגדות
בתחום נמלי הים. "קבוצת אדאני רואה במדינת ישראל שותפה אסטרטגית ומצפה לשיתוף פעולה מלא עם המדינה

לטובת הנמל והמשק הישראלי"
Categories: חדשות, ראשי

Tag: נמל חיפה

אמש (ה') התקיימה פגישה בין מנכ"ל משרד התחבורה לבין נציגי בעלי נמל חיפה - החברות אדאני וגדות. בפגישה
נכחו נציגי משרד האוצר, יו"ר רשות הספנות והנמלים והמנכ"ל בפועל של חברת נמלי ישראל.

הפגישה התנהלה ברוח טובה, ובמהלכה סוכם כי השיחות בין הצדדים יימשכו בשיתוף פעולה פורה. נציג חברת
אדאני,  מר סומיט צ'אהואן ציין כי הם מעוניינים לפתח את נמל חיפה תוך שימוש בניסיונם העשיר ובידע הרב של

אדאני וגדות בתחום נמלי הים. כמו כן, ציין  מר צ׳אהואן כי קבוצת אדאני רואה במדינת ישראל שותפה אסטרטגית
ומצפה לשיתוף פעולה מלא עם המדינה לטובת הנמל והמשק הישראלי.

שרת התחבורה והבטיחות בדרכים, תא"ל (במיל') מירי רגב: "אני מברכת על קיום הפגישה. נמל חיפה הוא עוגן כלכלי
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לישראל, והשקעת קבוצת אדאני וגדות מבטיחה את עתידו. מדינת ישראל רואה בפיתוח תשתיות הנמל נדבך חיוני
בחיזוק המשק והכלכלה״ .

מנכ"ל משרד התחבורה, מר משה בן זקן: ״בהתאם למדיניות שרת התחבורה תא"ל (במיל') מירי רגב אנו רואים חשיבות
רבה בפיתוח נמל חיפה וכלל הנמלים כמנוע צמיחה למשק הישראלי, פתרון לתור התפעולי בנמלים ולהורדת יוקר

המחיה״.

ברוכים המצטרפים לקבוצת הפייסבוק ״קרוז חלום של הפלגה״ – הייחודית בעולם הקרוזים. למעלה מ-15,700 חברים
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